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A bizottság tagjai közül jelen vannak: Varga Dániel elnök, Kovács László György alelnök, Bakonyi Klára 
Zita bizottsági tag, Hunya Péter Lőrinc bizottsági tag, Kóródy Péter bizottsági tag, Marschall Máté 
bizottsági tag, Németh Bence bizottsági tag

További jelenlévők: Gelencsér Ferenc József alpolgármester, Légárné Gulyás Rita irodavezető, Moór 
Zsuzsanna titkárságvezető, dr. Vitányi-Ratimovszky Orsolya jogi referens

Az ülés helyszíne:

Az ülés kezdete:

Az ülés vége:

Polgármesteri Hivatal földszinti tanácsterme (Budapest, Kapisztrán tér 1.) 

14:00; 14:04 óra 

14:01; 14:07 óra

jegyzőkönyvvezető: Lipták Noémi

Varga Dániel, elnök: köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a bizottság hét fővel 
határozatképes, és az ülést megnyitotta. Az ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére felkérte Kovács László 
György alelnök urat. A meghívó előzetesen kiküldésre került a napirendi pontokkal.
Kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel a meghívóban szereplő napirendi javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
4/2022. (I. 31.1VKB határozata
a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága a 2022. január 31-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint 
fogadja el:

Zárt ülésen:

1. A Blinkee.city Kft. közösségi robogó megosztó szolgáltatás üzemeltetése iránti 
közterület-használati kérelmének elbírálása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

2. A Habcsók Hungary Kft. közterület-használat iránti kérelmének elbírálása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

Nyilvános ülésen:

1. Egyebek
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1. Egyebek

Varga Dániel, elnök: tájékoztatja a bizottságot, hogy a következő bizottsági ülésen a költségvetés 
véleményezésére kerül sor, illetve a testületi ülést megelőzően, február 21-én tartandó bizottsági 
ülésen a tervezők be fogják mutatni az idősek otthona elkészült terveit és a szociális otthonfejlesztési 
koncepciót, ahol lehet majd kérdéseket is feltenni. Akit érdekel a fejlesztés, az mindenképp jöjjön el - 
akár bizottsági tag, akár nem bizottsági tag, de képviselő, és érdeklődik a fejlesztés iránt. Eredetileg a 
mai ülésre tervezték a prezentációt, de a tervezők sajnos megfertőződtek koronavírussal, és a 
karanténjuk csak most indult. Amennyiben felépülnek, és a költségvetés véleményezésére összehívott 
bizottsági ülésre már el tudnak jönni, akkor ezt természetesen jelezni fogjak a meghívóban, ezért kéri 
a bizottsági tagokat, hogy akit ez érdekel, az külön figyeljen majd rá.

Marschall Máté, bizottsági tag: ismerteti, hogy pár héttel ezelőtt egyeztettek személyesen arról, hogy 
az Aranyhal utcában a gyalogosok közlekedésének segítésére szolgáló oszlopokat lehetne majd a 
későbbiekben elhelyezni másfél méteres távolságra a lakóházak tövétől a 14 db parkolóhely 
vonatkozásában. Ezt a február 21 -i ülésre szeretné behozni és megtárgyalni, ha van rá lehetőség.

Varga Dániel, elnök: képviselő úr valóban jelezte korábban ezt a javaslatot. Természetesen tudja 
támogatni, mint a bizottság elnöke. Kéri képviselő urat, valamint a Városüzemeltetési és Beruházási 
Iroda vezetőjét, hogy egyeztessenek a kérdésben, és az illetékes kollégákkal jelöljék ki, hogy ezek a 
pontok pontosan hol kerüljenek kijelölésre. Kéri képviselő úrtól, hogy döntse el, hogy szeretné-e 
előterjeszteni a bizottság ülésére, vagy elegendő, ha egyeztet az iroda munkatársaival a kihelyezésről. 
Jómaga mind a kettőre nyitott. Azt kell még tisztázni, hogy az oszlopok költsége milyen keret terhére 
fog megvalósulni, tehát hogy van-e vagy lesz olyan kerete az önkormányzatnak, amiből ez kivitelezhető. 
Ha nem, akkor képviselő úr eldöntheti, hogy a költségvetés elfogadását követően az 1 millió Ft-os 
képviselői keretéből áldoz-e erre. Arra kéri képviselő urat, hogy a részleteket az Iroda munkatársaival 
tisztázza, és ha igényli, akkor hozzák vissza előterjesztés formájában; napirendre fogja tűzni. A maga 
részéről nem lát benne akadályt, támogatható az ügy.

További kérdés, hozzászólás nem lévén az elnök megköszönte a részvételt és az ülést bezárta.
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